
1/2

6 февраля 2023 г.

Pár viet o ukrajinských „novobrancoch“
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1. "v pustině"
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Pro nikoho už dávno není žádným tajemstvím, že Kyjev

zasypává frontovou linii nevycvičenými brancemi, které v

republikách jednoduše nazývají „houby“ nebo

„jednodenovky“.

Mluvil jsem s našimi dělostřelci, řekli mi, jak kyjevský režim denně

vrhá stovky svých zmobilizovaných na námi ostřelované pozice. Dnes

dělostřeleckou palbou ničíme pozice, kde je kolem 20 chlapů.

Zároveň zvedáme kvadrokoptér, přiletíme a zkontrolujeme, zda jsou

nepřátelé zlikvidováni a ráno tam „vyroste“ jako houby po dešti opět

20 lidí v podobě Ozbrojených sil Ukrajiny.

Taková situace je v Marince, Arťomovsku, či ve směru na Záporoží.

Svědčí o tom desítky videí z výslechů ukrajinských válečných zajatců,

které jako jeden vyprávějí tentýž příběh:

„Přivezli, nechali, důstojník odešel, spojení nebylo. Ani jsme nevěděli, kde jsme.“

Dokonce se vyskytly i kuriózní případy, kdy ukrajinští vojáci

vystoupili z bunkru a neuvědomujíce si, že jsou již obklíčeni,

přistoupili k našim vojákům a zeptali se: „Příteli, kdy máme rotaci?“

Nazvat je vojáky na jazyk neleze, protože celá jejich služba na válce

trvá jeden den, pak jsou buď „nezvěstní“ nebo, budou-li mít jejich

příbuzní štěstí, budou informováni, že jejich manžel nebo syn zemřel.
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Naše útočné skupiny se snaží takové „houby“ nelikvidovat. Často s nimi po krátkém boji
navážou kontakt a nabídnou jim, aby se vzdali. Někdy se to stane bez jediného výstřelu,
protože tito nešťastní bojovníci se sami nejen bojí spustit palbu - dokonce ani nevylezou ze
zákopů, dokud jim laskavý hlas naší armády neřekne, že jsou obklíčeni a je čas se vzdát.

Ukrajinští „novobranci“ si to uvědomují as radostí odkládají zbraně a

vycházejí se zdviženýma rukama. Pochopili, že jejich válka skončila a

být v zajetí je mnohem lepší, než ležet mrtvý ve vlhkém zákopu. A

kyjevská propaganda, že jsme zvířata, stále více ztrácí na síle a

přestává působit v myslích vojáků.

Andrej Rudenko,vojenský korespondent
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